
 

REFERAT 
07.12.2023 kl. 1700-1900 
Formøde for forældrevalgte kl. 1645.  
Øvrige møder kl. 1700 til mødestart. 
 
Forældrerepræsentanter: 

Annika Kristensen, Karsten Søgaard, Jens Christian Juhl Pedersen, Pernille Bruhn 

Hansen, Rasmus Jensen Rechnagel, Marion Kruse Andersen, Kristian Nissen 

Medarbejderrepræsentanter: 

Bo Madsen og Helle Thomsen 

Eksterne repræsentanter: 

Karsten Møller Pedersen (Lokalrådet) 

Elevrepræsentant(er):  

Anna og Mia 

 

Ledelsen: 

Pernille Heide (viceskoleleder) og Steen Møller (skoleleder) 

 

Evt. Bemærkninger:  

Der serveres smørrebrød ca. kl. 1830 

 

Afbud: Annika, Bo, Rasmus 

 

DAGSORDEN 

 

BESLUTNING ANSVARLIG 

1. Oplæg vedr. profilering af 

Hejnsvig Skole v. 

reklamebureauet SKÆVT 

30 min 

 

Oplægget blev positivt modtaget af 

skolebestyrelsen. 

Idé om at tænke større og gå i dialog med 

lokalrådet og få lavet en samlet pakke for 

byen med fokus på skolen. Evt. også 

inddragelse af børnehaven mht. fælles logo 

osv.  

Skolebestyrelsen godkender, at skolen 

fortsætter samarbejdet med SKÆVT. 

 

 

2. Godkendelse af referat 

2 min 

 

Referat godkendt  

3. Godkendelse af dagsorden 

3 min 

 

Dagsorden godkendt  

4. Orientering 

20 min 

- Elevråd 

- Formanden 

- Forældrerepr. 

- Eksterne repr. 

- Medarb.repr. 

- Skoleledelse 

Elevråd 

Elevrådet snakker om at få lavet en 

elevrådstur.  

Elevrådets postkasse er hængt op i 

biblioteksområdet. Postkassen er til ideer til 

elevrådets arbejde. 

Formanden 

Fraværende 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 Forældrerepræsentanter 

Ønske om at beskeder/opslag fra SFO kun 

sendes til SFO-børn. 

8. klasse skal til SKILLS i morgen. 

Positive tilbagemeldinger fra forældre til 

kommende skolebørn ift.det afholdte 

informationsmøde om skolen. 

Der har været årsmødet i Lokalrådet. Der er 

planer om at etablere et stisystem i 

lokalområdet, hvor der skal være nogle 

infostandere. Det er et stort og fint projekt. 

Medarbejderrepræsentanter 

Der er afsluttet projekter i både team 1 og 

team 2. I team 2 blev der i den forbindelse 

afholdt kulturfestival på klippedagen. Begge 

teams har også startet nye projekter op 

omkring et juletema.  

9. klasse har været til fodboldstævne i dag. 

En rigtig god dag med godt sammenhold. 

Skoleledelsen 

Der har fra kommunal side været lavet en 

analyse af skolebuskørslen i hele 

kommunen. På næste skolebestyrelsesmøde 

bliver analysen præsenteret.  

Mange skolebusser kører med meget få 

elever, så man er interesseret i at ændre 

kørslen. 

Vi har været hårdt ramt af sygdom i 

personalegruppen over en længere periode. 

Infomødet for kommende skolebørns 

forældre var godt, og der var gode 

tilbagemeldinger/evalueringer fra forældrene, 

som oplevede sig godt informerede. To 

elever fra 2. klasse havde forberedt en 

fortælling om, hvordan det er at gå på 

Hejnsvig Skole. 

 

5. Dialogmøde opfølgning 

15 min 

 

Oplæg ved David Madsen om unges brug af 

sociale medier mv.  

Det var et virkelig godt og vedkommende 

arrangement. 

Skolebestyrelsen håber på, at der kommer 

mange forældre til arrangementet den 16. 

januar. Det er vigtigt. 

 

 

6. Konsekvenser af 

budgetforliget for 2024 

I budgetforliget er der et krav om, at der skal 

være 2 voksne i 0. og 1. klasse. Dette skal 

finansieres ved, at lærerne skal undervise 

 



 

vedr. planlægning af 

skoleåret 

15 min 

 

mere, i omegnen af cirka 2 lektioner mere om 

ugen.  

I planlægningen af skoleåret bliver skolen 

begrænset i selv at kunne prioritere, hvor vi 

bruger vores støtteressourcer. Disse 

konsekvenser bekymrer skoleledelsen. 

Skolebestyrelsen deler bekymringen og 

opfordrer formanden til at drøfte bekymringen 

med formænd fra andre bestyrelser. 

  

7. Eventuelt 

5 min 

 

Undervisning med projektforløb fylder meget 

i skolen på godt og ondt. Der er mange 

forskellige oplevelser af det.  

 

 

 

Overførte punkter fra tidligere møder, men som endnu ikke er på dagsorden, eller dagsordenforslag, 

der endnu ikke er sat på: 

 

•  

 


